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Maastricht, 17 september 2024 

 
Betreft: Schriftelijke vragen van GroenLinks over overlaatdam Bosscherveld 

 
Geacht college, 
 
In januari 2024 bezweek de overlaatdam aan het Bosscherveld met de inmiddels bekende gevolgen 

voor woonbootbewoners en gemeente. Deze calamiteit heeft een zeer gevaarlijke situatie tot gevolg 

gehad en er zijn aanzienlijke kosten voor bewoners, gemeente en nutsvoorzieningen ontstaan. 

GroenLinks heeft hierover de volgende vragen. 

1. Welke kosten zijn gemaakt door de gemeente in dit verband? 

2. Is er zicht op de kosten, die door woonbootbewoners zijn gemaakt en zo ja, welke? 

3. Hebben alle woonbootbewoners hun kosten op een verzekering kunnen verhalen en heeft u 

zicht op de schade bij bewoners, die niet wordt vergoed en in hoeverre bewoners daardoor in 

de problemen komen? 

4. De overlaatdam zorgde al in 2021 voor problemen en er werd herstel gepleegd door 

Rijkswaterstaat. Heeft voor het toenmalig herstel een grondig onderzoek, ook onder water 

aan de dam plaatsgevonden en wat waren de uitkomsten en conclusie daarvan? 

5. Op Kamervragen heeft voormalig Minister Harbers geantwoord, dat voor de calamiteit een 

visuele inspectie had plaatsgevonden, waarbij niets te zien was. Wel werd in het rapport 

uitdrukkelijk gesteld, dat er geen zicht was op de grond onder de dam. Waarom is er geen 

uitgebreid onderzoek geweest, ondanks het feit, dat de dam van 1930 is en stroomsnelheden 

en verval intussen behoorlijk waren veranderd en er bovendien in 2021 al problemen waren? 

6. Op 1 augustus werd een rapport van Deltares over de gebeurtenissen gepubliceerd. Hierin 

werd als oorzaak een verketening van omstandigheden aangevoerd waarbij ook 

geconstateerd werd, dat de doorlaat uit 1930 constructief niet berekend was op het 

toegenomen waterstandsverval, nog vergroot door begroeiing en een aangebrachte 

zomerkering en een defecte doorlaat. Is Rijkswaterstaat in deze situatie aansprakelijk te 

stellen door bewoners en/of gemeente wegens achterstallig onderhoud of anderszins, zoals 

inadequaat beheer i.r.t. de veranderingen in de water situatie ter plekke? 

We zien uw beantwoording met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Lex Vos, 

Raadslid GroenLinks 


